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Sinds 1997  ben ik ononderbroken lid van de raad van de orde balie Kortrijk : Tussen 1998 en 

2004 als  hoofd van het departement studie en advies,   daarna als secretaris onder zeven 

opeenvolgende stafhouders.  Samen met een aantal zeer gemotiveerde confraters van de vier 

balies was ik sinds december 2016 nauw betrokken bij de fusieplannen voor een eengemaakte 

balie West Vlaanderen.  

De eenmaking is nu een feit, maar de uitdaging begint pas.. De evolutie van het beroep  en  de 

gevolgen ervan op de organisatie van de kantoren,  zijn  belangrijke items.  Ook de begeleiding 

van de vele jonge starters is een aandachtspunt.  De Jonge Balies kunnen hier, onder meer als 

locale antennes een bevoorrechte partner zijn voor de raad. 

De nieuwe structuur  biedt  mogelijkheden voor het efficiënter organiseren van  een aantal 

zaken zoals opleidingen op maat. Al deze mogelijkheden moeten nu nog ingevuld worden. 

Overtuigd van het nut van verdere schaalvergroting en professionalisering, ben ik graag bereid 

mij verder voor de Westvlaamse advocaten in te zetten en daar ook de nodige tijd aan  te 

investeren.  


